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      Ref.: PEH 

 
Som dirigent valgtes Advokat Henrik Horn Andersen 
 
Formandens skriftlige beretning var udsendt til alle medlemmer. 
Per Aas Christensen takkede forsamlingen for den store opbakning 
og støtte til foreningen. 
Bestyrelsen agter at foretage arrangementer for medlemmerne 
fremover. Ideer fra medlemmerne er velkomne. 
Støtteforeningens opgave fremover er at synliggøre og støtte det 
kommende Hospice Sydfyn, samt indsamle midler til aktiviteter, 
udsmykning, inventar og frivilligt arbejde mv. som supplement til 
den daglige drift.  
Beretningen blev enstemmigt godkendt. 
 
Kassereren gennemgik først reglerne for skattefritagelse iht. 
ligningslovens § 8a, herunder gavedonationer på mindst 50 kr. 
Regnskab og resultatopgørelse blev gennemgået. 
Årsrapporten blev enstemmigt godkendt. 
 
Kassereren fremlagde budgettet, der blev godkendt. 
 
Kontingentbegrebet ”Parmedlemmer” udgår således at der kun er 
enkeltmedlemskab. Kontingent kr. 100,00. 
Forslaget godkendtes. 
 
Vedtægtsændringerne, der var udsendt til alle medlemmer, blev 
godkendt.  
Da der ikke var 2/3 af medlemmerne til stede, skal der afholdes 
ekstraordinær generalforsamling for endelig vedtagelse. 
 
Der var ikke indkommet forslag. 
 
Doris Ottesen, Birte Westh og Else Bæk Kristensen blev genvalgt. 
Niels Ole Nielsen blev nyvalgt. 
 
Revisionsfirmaet Edelbo blev valgt. 
 
Flere af de tilstedeværende kom med ideer til arrangementer. 
Formanden anmodede om at sende ideerne til bestyrelsen. 
Et medlem takkede bestyrelsen for engagementet og de resultater 
der var opnået. 
 
 
 
Som Dirigent ____________________________ 

 


